

《单词百科:normative是什么意思?normative怎么发音?normative的解释和用法》

英语单词normative是什么意思?normative怎么读?normative怎么发音?简答网为您整理了normative的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



normative怎么读

normative的读音:[' nɔ :m ə t ɪ v]

normative的意思

1、adj.标准的, 规范的;

normative的相关词组

1、normative analysis 规范分析;

normative的近义词

1、 **prescriptive** adj.规定的; 指定的;约定俗成的; 惯例的;

normative的双语例句

1、 Annex A is normative. Annex B is informative. This document includes a Bibliography.

附录A是规范性附录. 附录B为资料性附录. 本文件还包括参考文献.

2、 Administering countermeasure is: Violet ? must farther normative property right trades the market, prevent camera bellows operation.

治理对策是: 首先,必须进一步规范产权交易市场, 防止暗箱操作.

3、 Its features are normative, qualificative, operable, inheritable and changeable.

它的特征是规范性、 限定性、 可操作性、 传承性和变迁性.

4、 By the government excessive intervention market, price turns to normative market, make sure market fairness competes.

由政府过度干预市场、 价格转向规范市场, 保证市场公平竞争.

5、 Normative sexual behaviour in our society remains heterosexual.

我们社会标准的性行为仍旧是异性间的。

6、 HL 7 instances are valid against both the normative specification AND against the template or conformance profile.

HL7实例面对正式规范和适应外形和模板的多重验证.

7、 So it is phenomenal, instrumental and normative by nature.

所以这是惊人的, 工具性和规范的天性.

8、 So, the legislator shall make a definite and normative provision.

因此, 立法者必须明确、 规范地制作法之适用范围条文.

9、 Build and keep a safe, normative, convenient and manageable IT environment in client's office.

为客户建立与维持一个安全、规范、舒适以及可管理的IT办公环境.

10、Annex A a normative part of this Technical Specification.

附录A构成本技术规范的一部分.

11、Nice voice and normative mandarin, approachability is a plus.

大专以上学历,声音甜美,普通话标准,具有亲和力.

12、Morality has some plant aeriform mandatory , removing the normative action of certain level to the society.

道德具有某种无形的强制性,对社会起着一定程度的规范作用.

13、Positive law, embedded in institutions with legal sanctions , has a normative force on its own.

体现在被合法认可的各种建制中的实证法,自身具有一种规范力量.

14、Objective To supply more excellent, normative and effective nursing service to cancer patients undergoing chemotherapy.

目的为癌症化疗病人提供更优质、规范、高效的护理服务.

15、Ethical theory is divided into three fundamental levels: the descriptive, normative, and metaethic approaches.

伦理理论分成三个基本层次:描述法、规范法和转变伦理法.

16、Also the appeals that trading rules of coal should be constitute to establish normative coal market.

煤炭行业要提高抵御市场风险的能力,呼吁出台《煤炭交易规则》,建立规范的煤炭市场.

17、For undated references, the latest edition of the normative document referred to applies.

凡未注明日期的引用标准其最新版.

18、There are three uses of the Law: the pedagogical, the civil and the normative.

律法有三个功用: 教导、民事、和规范.

以上是简答网为您整理的normative怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于nor

mative的用法、norm

ative的释义、normative的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/normative>

